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VIJC Jaarverslag 1 oktober 2022 - 30 september 2023  
 
 
1. Inleiding 

Na de coronaperiode was het dit jaar weer mogelijk om alle activiteiten die we als schaatsvereniging 

met elkaar willen ondernemen ook echt doorgang te laten vinden. De winter- én zomertrainingen 

werden weer druk bezocht, evenals de nieuwjaarsreceptie en de ledendag.  

Om de jeugd kennis te laten maken met onze vereniging startten we dit jaar met een nieuwe activiteit: 

herfstschaatsen. Dat bleek een enorm succes, veel kinderen schreven zich daarna in bij onze 

vereniging. Zo veel zelfs dat we op enig moment een ledenstop voor de jeugd moesten invoeren. Het 

werd te druk op ijs bij het trainingsuur op zondagmorgen. Ook het kerstschaatsen kon weer plaats 

vinden en trok vele enthousiaste kinderen naar het Sportiom.   

In december lag er op de IJzeren Man even natuurijs. Veel leden namen de kans te baat om er te 

schaatsen, maar er kwam helaas geen rondetocht omdat het ijs niet formeel kon worden vrijgegeven. 

Toch had de natuurijscommissie het druk, zoals je in dit jaarverslag kunt lezen.  

We hebben ons gebogen over de toekomst. Wat gaan we doen als er steeds minder ijs komt? Als 

ijsbanen gesloten worden? Een werkgroep heeft voorwerk gedaan, de ALV heeft zich over dit 

vraagstuk gebogen en vervolgens zijn er commissies van start gegaan om zaken verder uit te werken. 

In dit jaarverslag lees je daar meer over. Ook is dit jaar het gesprek met de gemeente over de door 

ons gewenste skeelerbaan in Vught weer vlot getrokken. De constructieve houding van wethouder en 

ambtenaren stemt ons positief. De werkgroep skeelerbaan is voortvarend van start gegaan met het 

inventariseren van geschikte locaties in Vught. Kortom 2022-2023 was een jaar waar we met 

tevredenheid op terug kunnen kijken.   

 

 

2. Leden  

Vanaf 2022 monitoren we elk kwartaal het aantal leden bij de VIJC. In onderstaand overzicht is het 

aantal leden medio 2023 vergeleken met vorige jaren.   

 

Categorie  Kenmerk 2021 2022 2023 

Pupillen t/m 12 jaar 40 42 53 

Junioren  13-18 jaar 14 16 18 

Neo-senioren 19-22 jaar 5 3 2 

Zomerlid Jeugd t/m 22 jaar - 2 - 

Senioren v/a 23 jaar 106 104 119 

Zomerlid volw. v/a 23 jaar 4 8 8 

 Totaal 165 175 200 

Erelid  4 4 4 

Lid v verdienste  1 1 1 

Steunpilaar  34 32 30 

 Totaal 39 37 35 

 

Nu we elk kwartaal het aantal leden monitoren zien we vanaf oktober tot de zomer een geleidelijke 

groei. Bij de start van het nieuwe seizoen volgt een terugval door leden die hun lidmaatschap niet 

verlengen. Gemiddeld groeit het ledenaantal gestaag.  

 

In 2021 zijn we als vereniging lid geworden van de NTFU, waardoor we gebruik kunnen maken van 

faciliteiten die deze organisatie biedt, zoals de bestuursaansprakelijkheidsverzekering bij de WPTR en 

ondersteuning bij cursussen en trainingen. Via de VIJC zijn 18 leden lid van de NTFU.  
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Ook dit jaar werden er weer Truusjes uitgereikt aan leden die een bijzondere prestatie leveren.  

• Marick Morsheim is uitgeroepen tot sportheld van het jaar bij de jeugd, vanwege zijn vooruitgang 

en motivatie voor het schaatsen. Hij is hiermee voorbeeld voor de jongere jeugd.  

• Sjef Willems werd sportheld van het jaar bij de volwassenen. Als 85 jarige nog altijd frequent 

bezoeker van de zaaltraining, bostraining en Sportiomtraining  

• Dirk van Poppel ontving een Truusje als vrijwilliger van het jaar. Hij verzorgt de PR middelen voor 

de club, zoals affiches voor herfst- en kersschaatsen, de nieuwjaarkaart en het visitekaartje. 

Bovendien doet hij dat ook altijd snel als daar naar gevraagd wordt. Daarnaast is hij vrijwilliger bij 

diverse activiteiten 

 

Naast trainingen en wedstrijden, de kernactiviteiten van de VIJC, organiseren we ook gezellige 

activiteiten waar onze leden elkaar ontmoeten en beter leren kennen.  

• Voor de jeugdleden vond in de herfst het jeugdschaatskamp plaats. Met 24 deelnemers en grote 

ouderbetrokkenheid was dit een groot succes.   

• De nieuwjaarsbijeenkomst op 13 januari was weer vanouds gezellig. Bovendien een leuke manier 

voor oude en nieuwe leden om met elkaar kennis te maken. Er waren veel zelfgemaakte taarten 

en hapjes voor bij de koffie en de borrel. De dansvloer stond open, daar werd vooral later op de 

avond flink gebruik van gemaakt. .  

• Voor alle leden en ouders van jeugdleden was er op 10 september een ledendag. De 

belangstelling was groot. Bij een tropische temperatuur werden spannende groepsspelen 

uitgevoerd, werd heerlijk geluncht, ging de jeugd ’s middags naar het klimbos, terwijl de 

volwassenen een puzzeltocht in het gewone bos liepen. Na afloop werd er gezwommen in de 

IJzeren Man en nog lang gezellig nagepraat. 

 

 

3. Trainingen en wedstrijden 

 

3.1. Trainingen en wedstrijden voor de jeugd  

Schaatstrainingen  

De eerste twee zondagen van de wintertraining in het Sportiom stonden ook open voor kinderen die 

wilden kennis maken met het schaatsen. Dit ‘Herfstschaatsen’ heeft een aantal nieuwe jeugdleden 

opgeleverd. Gedurende het najaar groeide de jeugdgroep zo hard dat er na de kerst een stop 

ingesteld moest worden. Ook proeflessen werden niet meer aangeboden.  

Als één van de oplossingen werd onderzocht of de oudere jeugd het komend jaar wellicht mee kan 

schaatsen op de zondagavond. 

Aan de trainingen in Eindhoven op dinsdag en donderdagavond deed een klein groepje jeugdleden 

mee. De jeugdcommissie stimuleerde dat meer jeugdleden gingen kennismaken met de trainingen in 

Eindhoven door een aantal kennismakingstrainingen te organiseren 

Omdat de jeugd van Thialf en VIJC uit schaatsers van verschillende niveaus bestond, is een 

samenwerking gezocht om de schaatsers van gelijk niveau met elkaar te laten trainen. De 

jeugdtrainers zijn tevreden over de samenwerking met Thialf. Het klikte ook goed tussen de 

jeugdleden. 

 

Schaatswedstrijden 

a. Bossche Baan Kampioenschappen  

Op drie zondagen zijn in het Sportiom de Bossche Baan Kampioenschappen (BBK) gehouden. Alle 

jeugdleden die in het Sportiom trainen kunnen daaraan mee doen. Zo kunnen ze op een 

laagdrempelige manier kennis maken met het rijden van wedstrijden en wat daar allemaal bij komt 
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kijken. Voor de deelnemers is dit heel erg leuk, voor de trainers is het een manier om de voortgang 

van de schaatsers in de gaten te houden.  

 

b. Trainingswedstrijd Langebaan Eindhoven  

Deze wedstrijd biedt de mogelijkheid om kennis te maken met het rijden van wedstrijden op de lange 

baan in Eindhoven, ook als je niet in Eindhoven traint. Vanuit de VIJC waren Sabine Bax en Janey 

Schellings voor het eerst aanwezig. Ze vonden het erg leuk en gingen als een speer over het ijs.   

Verder kwamen ook Eshra van Eck, Celiena Schellings, Roos Iding, Damien Dekker en Marick 

Morsheim uit voor de VIJC. Tijdens deze wedstrijd zijn er 27 PR’s gereden door alle schaatsers.  

 

c. Gewestelijke Kampioenschappen (GK) Breda  

Aan het GK in Breda op 26 en 27 november hebben Marick Morsheim en Damien Dekker meegedaan. 

Beiden schreven meerdere PR’s op hun naam.  

 

d. Clubkampioenschappen 

Aan de clubkampioenschappen op 4 maart deden 30 jeugdleden van de VIJC en 5 jeugdleden van 

Thialf mee. De pupillen en junioren stonden met veel enthousiasme klaar om te laten zien welke 

progressie ze het afgelopen seizoen hebben gemaakt. Uit reacties van jeugdleden en ouders kunnen 

we opmaken dat ze het evenement geweldig vonden.  

 

Zomertrainingen  

Voor de VIJC-skeelertrainingen bestaat onder de jeugd veel animo. Bij de start van het seizoen 

kwamen meer dan 20 jeugdleden de trainingen volgen. Nieuwe aanmeldingen volgden na Start to 

Skate. Aan de clubkampioenschappen deden 23 jeugdleden mee. Onder het toeziend oog van 

enthousiaste ouders werd een felle strijd geleverd. 

Voor de bostraining bleek vorig jaar te weinig animo onder jeugdleden te bestaan om een aparte 

trainingsgroep voor hen op te zetten. Ook dit jaar bleek de opkomst met maximaal 5 deelnemers 

onvoldoende om een aparte training op te zetten. Enkele jeugdleden sloten zich bij de training voor 

volwassenen aan.  

 

3.2. Trainingen en wedstrijden voor senioren 

Schaatstrainingen 

Trainingen in het Sportiom verliepen soepel. De zondagochtendgroep blijft populair, de 

zondagavondgroep is gegroeid en heeft inmiddels ook een vaste kern enthousiaste deelnemers.  

In Eindhoven had de dinsdagavondtraining iets meer deelnemers dan voorgaande jaren. De 

donderdagavondtraining had minder deelnemers dan vorige jaar, doordat een deel van onze leden 

zelf op donderdagmorgen schaatst.  

 

Schaatswedstrijden 

Op 4 maart vonden in Eindhoven de Clubkampioenschappen (CK) plaats. Hoewel het aantal 

deelnemers onder de senioren in het verleden wel eens groter is geweest, deed het aan de sfeer en 

inzet niets af. De zondagavondgroep was duidelijk het meest sportief bij de Sportiom schaatsers.  

Gerjan Verhoeff, Hans de Vos en Toon Vermeer hebben meegedaan aan marathonwedstrijden. 

 

Zaaltraining 

De zaaltrainingen werden in het winterseizoen weer op maandagavond in de sporthal van Reinier van 

Arkel gegeven. De opkomst was goed. Dit jaar konden ook ouderen uit Vught mee trainen in het kader 

van de Seniorenactiviteiten Max Vitaal. Van deze mogelijkheid is echter geen gebruik gemaakt.  

 

Bostraining 
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Aan de bostraining deed weer een vaste groep leden mee. Dit jaar werd er voor het eerst een korte  

zomerstop ingevoerd in de periode dat de trainers op vakantie waren. De deelnemers lieten zich dat 

echter niet aanleunen en organiseerden in deze periode de trainingen zelf. Enkele skiërs die vorig jaar 

in het kader de samenwerking met de ski-vereniging meededen aan de bostraining zijn dit jaar als 

zomerlid met ons verder gegaan.  

 

Skeelertrainingen en -kampioenschap 

Aan de skeelertrainingen deed een grotere groep dan vorig jaar mee. Het weer gooide af en toe roet 

in het eten maar dat stond een skeelerkampioenschap niet in de weg. 14 Leden gingen de strijd aan. 

Het bleek onvoldoende om de ware clubkampioen te worden. De dames en heren moesten die eer 

aan junior Marick Morsheim laten.   

 

Fietstrainingen en fietstochten 

Onder senioren is er veel belangstelling voor het fietsen. De fietstrainingen op woensdagavond zijn 

goed verlopen, al was de opkomst beduidend minder dan vorig jaar. Dat kwam vooral door het slechte 

weer in het voorjaar. Op de wielerbaan in Schijndel vond een aantal specifieke trainingen plaats om 

de fietsvaardigheden te verbeteren.  

De zaterdagochtend fietsgroepen ontmoeten elkaar op iedere eerste zaterdag van de maand na de 

ochtendrit, om gezellig bij te kletsen met koffie en taart.    

Bijzondere aandacht verdient de prestatie van de groep VIJC-ers die de fietstocht Apeldoorn-Berlijn 

heeft afgelegd voor KWF Kankerbestrijding. Gesteund door sponsors en begeleiders volbrachten ze 

een zeer mooi avontuur. Zie het verslag op de website, geschreven door Ties Wijffels. 

Op 27 mei hebben net als vorig jaar een aantal leden het rondje Limburg gefietst. Het was een 

prachtige route van 116 km met een aantal uitdagende klimmetjes. De fietsrit werd afgesloten met een 

klimtijdrit, waarbij bekeken werd wie zich het best wist te verbeteren ten opzichte van de vorige keer. 

De strijd ging tussen de vier deelnemers die vorig jaar ook meededen: Josephine Verhaeren, Dirk van 

Poppel, Hans Naus en Marc Peters. Marc werd de winnaar van dit jaar.  

Op zaterdag 1 juli stond de onze jaarlijkse familietocht op het programma. Deelnemers konden kiezen 

uit drie afstanden: 60 km, 90 km of de familietocht van ongeveer 28 km. De familietocht werd  

onderbroken voor een partijtje midgetgolfen.  

Dit jaar kon de lange tocht van 150 km naar Achelse Kluis wel doorgang  vinden. Het was een mooie 

tocht met prachtig weer.  

 

3.3. Trainingen en wedstrijden voor niet VIJC leden 

Herfstschaatsen in het Sportiom  

Op 23 en 30 november, tijdens de eerste twee trainingen van het schaatsseizoen, is voor het eerst 

‘herfstschaatsen’ georganiseerd. Deze mogelijkheid om kennis te maken met schaatsen werd aan 

basisschoolleerlingen aangeboden via Sjors Sportief. Het evenement bleek erg in trek bij de jeugd en 

op de beide ochtenden stonden er 30 extra kinderen op het ijs. Hiervan is een aantal ook direct lid van 

de VIJC geworden. Het was een geslaagd evenement.  

 

Kerstschaatsen 2022 

Na 2 jaar geen Kerstschaatsen vanwege corona konden gelukkig 28 december de deuren van het 

Sportiom weer open om een VIJC-traditie voort te zetten. Voor het eerste uur, de vroege vogels, 

hadden zich ruim 80 kinderen aangemeld. Het tweede uur zat met 120 kinderen helemaal vol. Ook dit 

kennismakingsevenement leidde weer tot een aantal nieuwe aanmeldingen bij de jeugd.  

 

Start to Skate 2023  

Met de jaarlijks georganiseerde cursus Start to Skate kunnen kinderen en volwassenen kennis maken 

met het skaten. Ook deze activiteit wordt via Sjors Sportief bekend gemaakt onder leerlingen van 
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basisscholen. Ongeveer 50 kinderen en een klein aantal volwassenen deden dit jaar mee. Dit 

evenement leidde tot nieuwe inschrijvingen en extra deelnemers aan de skeelertrainingen.  

 

Wielerploegentijdrit 2023 

Dit jaar vond de 26ste editie van de wielerploegentijdrit (WPTR) plaats. De WPTR is prima verlopen.  

Dit jaar deden er iets minder teams mee dan vorig jaar. Er deed één vrouwen VIJC-team mee en één 

mannen VIJC-team. Vermeldenswaardig is dat de vrouwen sneller waren dan de mannen. 

 

KNSB rondetocht (NB01) 

Als het natuurijs op de IJzeren Man voldoende dik is organiseert de VIJC een door de KNSB 

geregistreerde rondetocht. Deelnemers uit binnen- en buitenland kunnen zich inschrijven en krijgen na 

afloop een medaille. Onze rondetocht is erg in trek omdat de IJzeren Man door beschutte ligging al 

vroeg dicht kan vriezen. Deze tocht heeft dit jaar niet plaats gevonden omdat het ijs niet dik genoeg 

werd.  

 

 

4. Inzet leden VIJC 

 

4.1 Trainers  

De trainersgroep bestaat uit 10 leden. Chantal van Dorst, Frans Dotinga, Hans Hairwassers, Hetty 

Hairwassers, Kasper de Jong, Dirk van Poppel, Gerard van der Schoot, Tim Tersmette, Hans de Vos 

en Natalie Wassenberg verzorgen al jaren onze zomer- en wintertrainingen. Het afgelopen jaar 

werden de schaatstrainingen in het Sportiom in de ochtend gegeven door Gerard, Hans de Vos, Dirk, 

Chantal en Natalie. In de avond waren dit Frans, Kasper en Tim. De trainingen in Eindhoven werden 

verzorgd door Gerard, Hans Hairwassers, Hans de Vos, Tim, Hetty en Dirk. De laatste twee geven de 

jeugd training samen met Bart (Thialf) 

De  zaaltrainingen in de wintermaanden werden om beurten door Chantal of Frans verzorgd.  

Voor de zomertrainingen, de skeelertrainingen op maandagavond en de bostrainingen op 

zondagmorgen, waren Dirk, Gerard en Chantal in touw.  

 

4.2 Commissies 

Veel werk voor evenementen en specifieke vraagstukken van de VIJC wordt verzet in commissies. Elk 

jaar belichten we het werk van enkele commissie in het jaarverslag.    

 

Jeugdcommissie  

In 2022-2023 bestond de jeugdcommissie uit Rachel de Wit, Toon Iding en Johny Schellings. In 

samenspraak met trainers leidden zij alle zaken rond de jeugd in goede banen. De opvang van 

nieuwe leden, het voorlichten van ouders, het begeleiden van wedstrijden en het organiseren van 

activiteiten voor de jeugd vallen hieronder.   

De jeugdcommissie had zich in het voorgaande jaar een aantal concrete doelen gesteld, waaronder 

de groei van het aantal jeugdleden. Dit jaar kon de jeugdcommissie vaststellen dat ze daar goed in 

geslaagd waren. De toeloop werd zo groot dat er halverwege het schaatsseizoen een stop voor 

jeugdleden moest worden ingesteld. De jeugdcommissie stimuleerde leden om deel te nemen aan 

kennismakingstrainingen op de ijsbaan in Eindhoven en mee te doen aan de clubkampioenschappen. 

Ook organiseerde ze weer speciale activiteiten voor de jeugd, zoals het jeugdkamp, speciale 

activiteiten tijdens de familiefietstoertocht en een bezoek aan het klimbos IJzeren man tijdens de 

ledendag in september.  

 

Natuurijscommissie  
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De natuurijscommissie staat jaarlijks paraat, voor het geval er natuurijs komt en er op de IJzeren Man 

een KNSB-tocht, gereden kan worden. De commissie bestaat uit  leden Aad Smid, Ties Wijffels, Elly 

Trommelen, Gertjan van Beijnum, Jan van der Kooij en Aad Smid.  

In december werd het ijs systematisch door de ijsmeesters gemeten, maar helaas werd het niet dik 

genoeg om het ijs formeel vrij te geven. Toch was er werk aan de winkel. De commissie heeft een e-

ticketshop ingericht, zodat bij doorgang van een KNSB geregistreerde rondetocht mensen van te 

voren online een ticket kunnen kopen. Daarmee kun je vooraf het aantal deelnemers per tijdsblok 

beperken. Deelnemers laten hun e-ticket ter plekke scannen en krijgen dan hun stempelkaart. Het 

inrichten was een hele klus, maar nu het klaar is verwacht de commissie dat het inschrijfproces een 

stuk gemakkelijk wordt. Daarnaast is er een tweede veegmachine aangeschaft. Kortom: we zijn goed 

voorbereid voor natuurijs.  

 

PR commissie  

De PR commissie, bestaande uit Jan van Kempen, Astrid van Diepen, Dirk van Poppel, Aad Smid en 

Jos van Haarlem heeft er het afgelopen jaar weer voor gezorgd dat de VIJC regelmatig in het nieuws 

kwam. Tijdens Proef Vught op 2 april hebben we ons met een kraam en de schaatsplank laten zien 

aan de inwoners van Vught. Aan belangstellenden is gevraagd om een petitie te ondertekenen voor 

de realisatie van een skeelerbaan in Vught. Aan deze petitie is ook bekendheid gegeven via de lokale 

bladen, zoals het Klaverblad. Online werd de petitie door 305 mensen ondertekend.  

De PR commissie heeft ook posters gemaakt voor Kerstschaatsen, en Start to Skate. Voor de jeugd 

werden deze evenementen weer bekend gemaakt via Sjors Sportief.  

.  

Commissie Skeelerbaan in Vught  

Voor de continuïteit van de club vinden we het belangrijk dat we in Vught de beschikking krijgen over 

een skeelerbaan. Na vele jaren van tevergeefs overleg zien we nu dat de gemeente, zowel politiek als 

ambtelijk, van harte met ons meewerkt en meedenkt. Daarop is de commissie Skeelerbaan in Vught 

van start gegaan om een aantal geschikte locatie in kaart te brengen. Kasper de Jong, Rob van de 

Kallen, Jos van Haarlem, later aansluitend Albert Zeeman vormen deze commissie.   

 

Commissie verbindplaats 

De VIJC is een vrijwilligersorganisatie. We hebben geen betaalde krachten, alles wat er moet 

gebeuren, van trainingen tot interne organisatie, gebeurt door de leden zelf. Tot nu toe gaat dit goed 

maar het blijkt steeds moelijker te worden om onder onze leden nieuwe vrijwilligers te vinden. Dat is 

een risico voor de toekomst van de vereniging. Daarom is in het afgelopen jaar de commissie 

‘Verbindplaats’ van start gegaan, bestaande uit Berto van der Manden, Dimphy Beaujean, Ren Vleer 

en Josephine Verhaeren. Zij onderzoeken hoe we de betrokkenheid bij de vereniging hoog kunnen 

houden. Een eerste actie is het koppelen van maatjes aan nieuwe leden, zodat zij zich snel thuis 

voelen binnen de VIJC.  

 

Wedstrijdcommissie Clubkampioenschappen (CK) 

De organisatie van de CK in Eindhoven was ook dit jaar in handen van Jos van Haarlem, Irene Derks, 

Astrid van Diepen en Aad Geers. Helaas liep het niet helemaal vlekkeloos. Achter de schermen waren 

wat strubbelingen met de scheidsrechter en met het aanleveren van de uitslagen. De prijsuitreiking 

kon daardoor niet op de avond zelf plaatsvinden. De wedstrijdcommissie is naarstig op zoek naar 

opvolgers voor de huidige organistoren.  

 

Commissie EHBO  

Bij elk evenement van de VIJC zijn getrainde EHBO-ers aanwezig. De EHBO groep is dit jaar 

uitgebreid en telt nu 13 deelnemers. Kasper de Jong heeft de coördinatie op zich genomen. In het 

afgelopen jaar zijn alle deelnemers opnieuw geschoold. 
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4.3 Leden met specifieke taken  

Naast trainers en leden die zich inzetten in de commissies zijn er ook leden die een specifieke taak op 

zich genomen hebben. Denk aan de ledenadministratie, de schaatsbank, het historisch archief, 

vantage bij wedstrijden, vertrouwenscontactpersonen en schaatsenslijpers.    

Ook zijn er leden die op komen draven als er wat moet gebeuren. Zoals meehelpen bij het 

Kerstschaatsen, Start-to-Skate of clubkampioenschappen, jureren bij wedstrijden in Eindhoven, het 

clubhuis helpen schoonmaken, nieuwe leden opvangen bij trainingen en ze wegwijs maken, 

boodschappen doen voor evenementen, broodjes smeren en koffie schenken bij activiteiten.  

Dat alles is niet alleen belangrijk om de VIJC te laten draaien, het is vooral ook heel gezellig! 

 

 

5 Bestuur en beleid 

 

5.1 Samenstelling en werkwijze 

Het bestuur bestaat uit zes vrijwilligers. Naast de voorzitter, secretaris en penningmeester zijn er drie 

bestuursleden met de portefeuilles Jeugd, Vrijwilligers en evenementen en Trainingen en trainers.  

Het bestuur vergaderde zes keer op basis van de bestuurlijke jaarkalender. De afspraken worden 

vastgelegd en in de volgende vergadering nagelopen, de formele besluiten werden per kalenderjaar 

bijgehouden in een aparte besluitenlijst. Ter informatie zijn de besluiten over 2023 bij dit jaarverslag 

gevoegd (bijlage 1).  

 

Algemene ledenvergaderingen vonden plaats op 16 november 2022 en 1 juni 2023. In december 

besloot het bestuur om de bespreking van de jaarrapportage en begroting voortaan uit elkaar te halen. 

In het najaar vindt de verantwoording over het afgelopen jaar plaats, in het voorjaar worden de 

plannen, inclusief begroting, voor het nieuwe jaar besproken.  

Op 16 november werd een commissie ingesteld om zich te buigen over het contributiebeleid. Bij de 

begrotingsbehandeling op 1 juni is besloten de contributie vooralsnog niet te verhogen. In die 

vergadering spraken we ook over de toekomst van de VIJC. Voorstellen van het bestuur waren:  

a. Gaan werken aan verbreding van het activiteitenaanbod binnen de VIJC. Naast wielrennen ook 

skeeleren als aparte activiteit aanbieden.  

b. Het versterken van de drie pijlers die onze vereniging dragen: trainers, vrijwilligers en PR.  

 

5.2 Samenwerking 

De samenwerking met de Skivereniging Brabant Noord-Oost is door de voorzitters geëvalueerd. 

Vanuit de ski-vereniging trainden enkele leden met veel plezier ons mee, maar omdat de skitrainingen 

samen vielen met onze schaatstraining was dat omgekeerd niet het geval. Afgesproken is dat 

belangstellende skiërs als zomerlid bij ons aansluiten.   

 

De VIJC werkt samen met andere sportverenigingen in Vught en omgeving mee aan het beleid om 

meer jeugd en meer ouderen de kans te geven om te sporten. Ons aanbod voor de jeugd wordt 

bekend gemaakt via Sjors Sportief, voor ouderen participeren we in het aanbod dat sinds dit jaar via 

Max Vitaal onder de aandacht wordt gebracht.   

 

Het bestuur neemt deel aan de discussies binnen de gemeente Vught over het speel-, beweeg- en 

sportbeleid. Onze al lang gekoesterde wens om een skeelerbaan in Vught te realiseren staat opnieuw 

op de agenda. Met  wethouder Vos (Sportzaken) is hierover gesproken. Ze heeft de VIJC uitgenodigd 

om najaar 2023 met concrete voorstellen te komen.  

 

5.3. Toekomst VIJC  
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Het bestuur organiseerde twee denktank sessies over de toekomst van de VIJC. In deze Denktank 

brainstormde een aantal leden met elkaar over de huidige en toekomstige situatie van de VIJC. De 

uitkomst is in de ALV besproken.  

Vastgesteld is dat het op dit moment best goed gaat met onze vereniging, maar dat onze positie op de 

langere termijn toch zorgen baart. Een zorgpunt is dat er in de toekomst minder ijs zal zijn. De winters 

worden minder streng, daarnaast zal naar verwachting een aantal ijsbanen in Nederland in de 

komende periode haar deuren gaan sluiten. De ALV heeft ingestemd met het voorstel om te 

onderzoeken of en hoe we ons activiteitenaanbod kunnen verbreden. Naast fietsen dat we vorige jaar 

al intensiever hebben opgepakt kijken we ook naar skeeleren, een populaire sport onder de jeugd. We 

zijn opnieuw met de gemeente in gesprek om in Vught een skeelerbaan te realiseren.  

Veel ideeën zijn er hoe we als VIJC aan de weg kunnen timmeren, nieuwe doelgroepen aan kunnen 

trekken en andere activiteiten aanbieden. Maar dit alles staat of valt met betrokken leden die hier hun 

schouders onder willen zetten. We hebben een enthousiaste groep vrijwilligers, maar het zijn vaak 

dezelfde mensen. Om een bloeiende vereniging te blijven is betrokkenheid van een grotere groep 

leden gewenst.  

Een apart zorgpunt is de positie van onze trainers. Ook onze trainers zijn vrijwilligers uit onze 

vereniging. Op dit moment hebben we onvoldoende nieuwe aanwas om ook in de toekomst onze 

trainingen te kunnen blijven bieden. Met het huidige aantal trainers kunnen we bijvoorbeeld geen extra 

skeelertrainingen aanbieden, terwijl daar nu wel meer vraag naar komt.  

In de voorjaars-ALV is afgesproken deze vraagstukken in kleine commissies bij de kop te pakken.  

 

5.4 Vooruitblik 2023-2024 en verder… 

• Vervolgstappen zetten in kader toekomstvisie:   

• Verbreding van het activiteitenaanbod onderzoeken 

• Positie VIJC bij wedstrijden onder ogen zien 

• Aanpassen van statuten en opstellen van reglementen (in het kader van de Wet Bestuur en 

Toezicht Rechtspersonen (WTBR)) 

 

 

Bijlage: Besluiten bestuur VIJC in 2023 

 

 

 

 

 

 

 

Vught, november 2023 Het bestuur van de VIJC: Stef Cornelissen (penningmeester), Stephan van Diepen 

(voorzitter), Aad Geers (trainers en trainingen), Jos van Haarlem (vrijwilligers en 

evenementen), Ineke Sagasser (secretaris), Johny Schellings (jeugd) 
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Bijlage Besluiten bestuur VIJC in 2023 

 

Toelichting 

De WBTR vraagt dat het bestuur transparant is naar haar leden over besluiten die worden genomen. 

In deze bijlage bij het verslag van de bestuursvergaderingen houden we een overzicht bij van de 

besluiten van het bestuur in het lopend kalenderjaar.   

• De besluiten van het bestuur worden toegelicht in de Algemene Ledenvergaderingen.  

• In het jaarverslag wordt een overzicht gegeven van de door het bestuur genomen besluiten.  

• Jaarlijks (aan het eind van het kalenderjaar - bestuursvergadering januari) wordt de stand van 

zaken rond de besluiten binnen het bestuur besproken en de besluitenlijst geactualiseerd.  

 

 

30 januari 2023 
a) Bestuursleden en trainers dienen een VOG verklaring te hebben. Als club kun je in 

aanmerking komen voor gratis VOG, maar dan moet je aantonen dat je een preventie- en 
integriteitsbeleid voert en laten zien hoe je vrijwilligers informeert over dit beleid. 
Besloten wordt dat er vóór de komende ALV een notitie op de website zal staan. Trainers 
moeten de VOG vervolgens zelf aanvragen.  

 

b) Aantal jeugdleden. Het jeugduur op zondagmorgen zit nu echt vol. Oudere jeugd gaan we 
polsen om op de zondagavond te gaan schaatsen, parallel daaraan zoeken we een extra 
trainer voor de zondagavond. Besloten wordt om voor de rest van het winterseizoen geen 
nieuwe jeugdleden meer toe te laten bij de schaatstrainingen op zondagmorgen. We 
bieden ook geen proeflessen meer aan.   
 

c) In maart (2023) zullen we het effect van de RABO rekening t.o.v. de ING rekening bezien 

en hier een besluit over nemen. Dit wordt medegedeeld in de ALV bij de behandeling van 

de jaarrekening (december). 
 

d) In discussies over de toekomst van de VIJC (Bijeenkomsten Denktank op 13 februari en 21 
maart) brengen we de volgende observaties/discussies in:  
Onze leden tonen weinig animo om ondersteuning te bieden bij schaatswedstrijden. De 
vraag is of VIJC nog wel een wedstrijdvereniging moet willen zijn als niemand daaraan wil 
bijdragen. 
Het meerjarenperspectief in relatie tot de begroting van de VIJC. Als we de huidige 
begroting in de komende jaren doorzetten zullen we te maken krijgen met tekorten. Te 
verwachten inflatie én mogelijke forse prijsverhogingen voor gebruik van het ijs maken dat 
we moeten nadenken over oplossingen. 

 
e) Aangepast besluit: Een algemene ledendag organiseren we bij bijzondere gelegenheden, 

zoals een jubileum. In andere jaren organiseren we alleen een ledendag als er voldoende 
vrijwilligers zijn om dit te organiseren én als de begroting het toe laat. Anders organiseren 
we een vrijwilligersbijeenkomst.   

 
20 maart 2023 

f) De RABO-rekening wordt opgeheven omdat deze ons per saldo meer kost dan dat het ons 
aan clubsponsoring oplever.   

g) Wanneer vluchtelingen niet in aanmerking komen voor regelingen bij de gemeente om 
hun contributie voor de VIJC te betalen, maar wel graag lid willen worden beziet het 
bestuur per geval welke maatwerkregeling kan worden getroffen.    
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8 mei 2023 
h) Verklaring omtrent gedrag (VOG) De passage die nu op onze website staat over de 

werkwijze rond aanvraag en beheer van VOG’s is niet conform onze werkwijze. De 
secretaris zal dit in overleg met alle betrokkenen aanpassen.   

i) De schaatstrainingen bij de jeugd zijn populair. Méér dan 50 kinderen op het ijs is echter 
niet meer te managen voor de trainers. Zolang er geen extra trainingsuur mogelijk is zal er 
een maximum gesteld worden. Omdat er altijd wel een aantal kinderen afwezig is zal de 
inschrijvingsmogelijkheid op de website stoppen zodra er 60 kinderen zijn ingeschreven. 

 
4 september  

j) Het bestuur zal zich bezig houden met het vraagstuk of de trainingen van Eindhoven naar 
Tilburg moeten verhuizen. Dat zal bijtijds (vóór 2027) worden opgepakt.   

k) In de ALV is het bestuur gevraagd na te denken over de vraag waar de noodnummers van 
de sporters moeten staan, opdat we in geval van nood familie kunnen bereiken. Het 
bestuur zal in de komende ALV voorstellen dat iedereen een polsbandje met noodnummer 
en bloedgroep draagt.    

l) De in 2020 opgestelde overeenkomst met Reinier van Arkel over het gebruik maken van 
elkaars faciliteiten is een weergave van de afspraken die, tot ieders tevredenheid al 
jarenlang met Reinier van Arkel lopen. De overeenkomst was opgemaakt voor één jaar en 
kon na evaluatie verlengd worden. Dat is (nog) niet gebeurd. Het bestuur wil de 
overeenkomst continueren en zal daarvoor de nodige acties ondernemen.  

 
23 oktober 

m) De gemeente Vught ons heeft laten weten dat we in aanmerking kunnen komen voor een 
stimuleringssubsidie voor sportverenigingen. Het bestuur stelt vastgesteld dat de VIJC 
deze subsidie op dit moment niet echt nodig heeft en besluit om op dit moment af te zien 
van een aanvraag. We vragen wel ondersteuning van de gemeente bij de realisatie van de 
skeelerbaan.  

n) Bestellen van clubkleding. BioRacer neemt clubkleding pas in productie als er voldoende 
vraag is. Tot nu toe bestelde de voorzitter een voorraad en schoot dat zelf voor. Besloten 
wordt om leden voortaan zelf rechtstreeks hun kleding bij BioRacer te laten bestellen, via 
een link op de website. Twee keer per jaar stellen we dat open: In het voorjaar voor 
wielerkleding, in het najaar voor schaatskleding. De data nemen we op in de jaarkalender. 

 

 

 
 

 

 

 


